Jak se máš?		Jak se má Petr?		Máš | máME | máTE
Mám se dobře.		Petr se má dobře.

Jak se jmenuješ?	Jak se jmenuje tvůj bratr?	Jmenuješ | jmenujeME | jmenujeTE
Jmenuju se Martin.	Můj bratr se jmenuje Petr.

Studovat
Studuju

studuju.  I study.
Rád studuju.  I like to study.
Jsem mám rád studuju. 
Jsem muž.
Mám pivo.
Rád studuju.


Co ráda děláš?
· Ráda sportuju.
· Ráda cestuju.
· Rád studuju.
· Rád spím.
· Rád facebookuju.
· Rád lyžuju.
· Ráda skypeuju.
· Ráda vařím.
· Rád tancuju. (tankuju = fuel)
· Ráda telefonuju.
· Ráda plavu.
· Rád uklízím.
· Rád hraju fotbal.
· Rád piju kávu odpoledne.
· Rád hraju volejbal.


Piješ alkohol?
Ne, nepiju alkohol.
Pliju: I spit.

Basic locations
· tady (here) × tam (there)
· vlevo (on the left) × vpravo (on the right)
· nahoře (up) × dole (down)
· uprostřed (in the middle)
· vepředu (in front) × vzadu (in back)

For nouns used as locations
Brno > v Brně (in Brno)
Masarykova univerzita > na Masarykově univerzitě (at MU)
Škola: ve škole (at school)
Kavárna: v kavárně (in cafe)
Hospoda: v hospodě (in pub)
Knihovna: v knihovně (in library)
Záchod (toaleta): na záchodě (na toaletě)


Chtít
(já) chci					chči! (chcát = to piss)
(ty) chceš
(on/a) chce
(my) chceme 	STUDOVAT
(vy) chcete
(oni) chtějí

Chci to. I want it.
Chci tady to. I want this.
Chci tam to. I want that.
Co si dáte?
Dám si tady to.


Vídeňský řízek
Španělský ptáček
Maďarský guláš.
Smažený sýr.


Chci stát.

Dívat se na fotbal. > Chci se dívat na fotbal.


Můžu tady kouřit?
Ne, nemůžeš tady kouřit.
Ne, nemůžeš.
